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2.  Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

 

Május 1-én Abdát a testvérfalunkat látogattuk meg . A sportszervezet tagjaival részt 

vettünk a majálison. Barátságos futballmérkőzésen a két falu csapata összemérte az 

erejét. Majd az abdaiaik a falunapunkra látogatnak el, és akkor kerül sor a visszavágóra. 

Május 15-én  a  hulladékgyűjtő udvarban a gallyak, ágak bezúzását végeztük el egy 

speciális gép segítségével. 

Május 21- én EP választásokra került sor az ország területén, így a mi  falunkban is.  

Május 27-én a falunk legkisebb lakosait köszöntöttük a helyi községi hivatal 

tanácstermében. Nagy öröm számomra, hogy 20 újszülöttel  bővült községünk a 2013-

as esztendőben.  

Vízelvezető árkot ástunk az új utcában a Magyaricsék mellett, mivel a víz itt nagy 

gondot okozott. 10 m hosszú 5m mély árkot építési hulladékkal és makadámmal 

tömítettük.  Lassan befejezzük a Magyarics ház bekerítését, melyet még az előző 

vezetés ígért meg. 

PRO BONO polgári társulás és a helyi vöröskereszt szervezésében  június 7-én 

véradásra került sor a helyi kultúrházban. 

Júniusban  megkezdődött a kerékpárút kiépítése EU-s projektnek köszönhetően (Pósfa 

és Kisbudafa között). 

Mai nap folyamán az útkarbantartó vállalat megkezdte az utak javítását, szélesítését, 

hogy a vízelvezetés ne okozzon gondot. 

 

 

 

3. A 2013-as év zárszámadása 

 

A polgármester beszámolót tartott a 2013-as évi zárszámadásról. Szavazás: mellette 8, 

ellene 0, tartózkodott 0. 

 

4. A 2013-as évi értékelés 

 

A polgármester beszámolót tartott a 2013-as évi értékelésről. Szavazás: mellette 8, 

ellene 0, tartózkodott 0. 

Polg. - mindenki megkapta a község főellenőrének, Sebök Mónikának szakvéleményét a 

2013-as évi zárszámadásról. Van valakinek valamilyen hozzászólása? Amennyiben 

nincs, kérem szavazzunk. Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

 

5. Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása 

 

- Gódány Ferenc és felesége Terézia kérvénye – a nagybudafai kataszterben található 

66/9-es számú parcellát szeretnék megvásárolni. Ez a terület, 125 m²,  a kertjük végében 

található. Szeretnék rendben tartani és megművelni. Javaslom az 1€/m² árat, plusz a 

költségeket ők állják.  Ki van a javaslat elfogadása mellett? Szavazás: mellette 7, ellene 

0, tartózkodott 0. 



- Németh – visszahallottuk, hogy nem valódi faktúrákat adtunk le. Azért helyi 

vállalkozókkal végeztettük a munkákat, mivel olcsób megoldásnak tartottuk. Úgy 

gondolom, hogy az épület értéke ezáltal megnövekedett. 

- Süli – mielőtt belekezdtetek a munkálatokba, költségvetést kellett volna csinálni és azt 

jóváhagyatni. Törvényt sértettünk volna, mivel közbeszerzési pályázatot kellett volna 

kihirdetni, mivel a község ingatlanjáról van szó. Hasonló esetekben is így jártunk el 

(presszó, kocsma). 

-Polg. - Az a javaslatom, hogy az építési bizottság kimegy a helyszínre és felmérik a 

helyzetet, hogy reális összeget fogadjunk el a kompenzációra. 

- Kolláth Mária kérvénye 

- Polg. - ez a terület a falufejleszutési terben zöld övezetként szerepel, nem lehet eladni. 

- Kolláth – csak a rendetlenség van ezen e területen, évek óta mi tartjuk rendbe. 

- Süli – családi ház építésére nem alkalmas, még az erdészek is beleszólnának. A 100-as 

telekre egy szűk ház leférne, de kell készíttetni egy vázrajzot. 

- Pecsuk – az a javaslatom, hogy járjanak utána, és utólag szavazunk róla. 

- Simon Olivér és felesége Zsuzsanna kérvénye 

- Polg. - a telket a községtől vásárolták, a község elővásárlási joga még jegyezve van a 

tulajdonlapon. Ezt szeretnék töröltetni, mivel a ház használatbavételi engedélyezésére 

már 2009-ben sor került. Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

- Pongrácz Zsolt és felesége Szilvia kérvénye 

- Polg. - a régi községi hivatal mögött a 16/50-es számú telket szeretnék megvásárolni 

családi ház kiépítése céljából. Szavazás: mellette 6, ellene0, tartózkodott 0. 

- Szeder Alexander és felesége Edina kérvénye 

- Polg. - lúcsi lakosok, háromszobás bérlakást igényelnek, kérvényük felkerül a 

lakásigénylők listájára. Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

- Takács Éva kérvénye 

-Polg. - a vállalkozók épületében egy nagyobb helyiséget szeretne bérelni, mivel 

vállalkozását szolárium működtetésével bővítené. Kérvényét besoroljuk. Szavazás: 

mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

- Ozogány László kérvénye 

- Polg. - felbári lakos, háromszobás bérlakást igényel, kérvénye felkerül  a 

lakásigénylők listájára. Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

- Görözdös Iván kérvénye 

- Polg. -  gellei származású szarvai lakos, két-  vagy háromszobás bérlakást igényel. 

Kérvénye felkerül a lakásigénylok listájára. Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 

0. 

- Kalmár Vince kérvénye 

- Polg. -  a kisbudafai kataszeterben a tulajdonában levő épület alatti terület a község 

tulajdonában van. Ezt szeretné megvásárolni. A kérdés, hogy milyen áron? 

- Láng – legyen formális 1€. 

- Polg. - Ki van a javaslat elfogadása mellett? Szavazás: mellette 6, ellene 0, 

tartózkodott 0. 

- Polgármester fizetése – mivel növekedett a nemzetgazdasági átlagbér 824,- €-ra, a 



fizetést is ehhez kell alakítani, ami 2612,- € lenne. Szavazás: mellette 6, ellene 0, 

tartózkodott 0. 

-  Útmutató ( lásd melléklet). Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

 

VITA 

 

- Polg. - szlovák nemzetiségű lakosaink panaszkodnak, hogy nincsenek informálva a 

faluban történt dolgokról. Elkészítettümk egy eseménynaptárt 3 hónapra előre és 

kézbesítettük nekik. 

- Iván – közelednek a helahatósági választások, nem lehetne redferendumok 

kezdeményezni a falu nevének megválasztására. 

- Polg. - utánanézek a dolognak. 

 

A polgármester felolvasta a határozati javaslatokat, majd jóváhagyásra terjesztette elő. 

Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


